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1. Vystoupení rektorky prof. MUDr. Mileny Králíčkové, Ph.D. 

 

Paní rektorka přivítala členy na 6. zasedání RKR a informovala o následujících tématech: 

 

- Novela Zákona o vysokých školách je v účinnosti od 1. 3. 2025.  

- Nyní probíhá výběr předsedy a členů/členka Rady NÁÚ. V ČKR se bude hlasovat, který 

z kandidátu bude mít podporu za ČKR. Poté proběhne negociace s RVŠ. Rektorka UK byla 

jmenována členkou komise, která bude vybírat předsedu NAÚ. 

- 6. 3. 2025 proběhlo v Poslanecké sněmovně PČR jednání podvýboru k novému zákonu o 

vědě, kde se projednávali otázky pozměňovacích návrhů (se zástupci za ČKR a RVŠ). 

- Společně s Asociací výzkumných univerzit se pracuje na návrhu změny ukazatele VaV, 

který bude zaslán MŠMT. Započítávání počtů ERC + ERC-CZ na to, aby se započítávali 

buď fin. objemy ERC nebo fin. objemy všech Horizon projektů - dohoda na fin. objemech 

ERC a ERC-CZ. 

- Příprava „nového“ NAÚ. Pracovní skupina NAÚ a MŠMT řeší implementační plán – vede 

státní tajemník Andrýs. 

- ČKR a RVŠ se účastní jednání pracovní skupiny pro kontraktové financování.  

- ČKR a RVŠ zašlou MŠMT poznámky k tezím pro nový Zákon o vysokých školách. 

- Zasedla Rada pro komercializaci, 13. 2. 2025 proběhne další jednání. 



- Provedena analýza přínosu 4EU+ v oblasti publikační a projektové činnost. 

- Ve 4EU+ pokračují práce na European Degree Label. 

- Pokračují práce na projektu 4EU+ pro oblast mikrocertifikátů (MICI). 

- Společně s Domem zahraniční spolupráce a Druhou ekonomickou transformací je řešeno 

posílení podpůrných mechanismů pro získávání cizojazyčných studentů. Na úrovni UK se 

se rozvíjí International Student Hub. 

- 10. – 11. 4. 2025 proběhne výjezdní zasedání RKR. Hlavním tématem bude Strategický 

záměr 2026–2030.  Dále se bude projednávat reforma doktorských studijních programů a 

interní komunikace. 

- Vypořádání závěrů ze Zprávy kontrolní skupiny AS UK. 

- 7. 4. 2025 ve 14:00 Výročí založení Univerzity Karlovy. 

 

Závěr: RKR vzalo předložené informace paní rektorky na vědomí. 

 

2. Sdělení členů kolegia rektora 

 

Prorektor Krištoufek 

- Zahájení rozesílání newsletteru “Věda, výzkum a projekty“. Cílová skupina newsletteru 

jsou akademičtí a vědečtí pracovníci, děkani, proděkani pro vědu, fakultní grantová 

oddělení, fakultní 4EU+ kontakty. 

- Pořádání Info(rmal) Sessions k ERC. Neformální setkání pro fakultní RMA s cílem 

podpořit vzájemné sdílení zkušeností a poskytnout doporučení k přípravě projektových 

návrhů a k jejich kontrole, aby podpora OVaV – EC RUK mohla jít více do hloubky. 

Celkem je pro tento rok naplánováno cca 6 sessions. První proběhla 5. 3. 2025 

v Karolinu na téma “Příprava přihlášek na workshopy Expertní skupiny“. 

- 1. 3. 2025 byla otevřena výzva první výzva pro podávání žádostí o postdoktorandské 

granty v programu Charleston. Výzva bude otevřena do 31. 5. 2025. 

- Byly vyhlášeny výsledky posledního callu MSCA PF. Nebyl podpořen žádný projekt, 

ale 10 žádostí získalo Seal of Excellence a mohou se ucházet o MSCA CZ. Implikace 

pro podporu MSCA PF na úrovni RUK. 

- 19. 2. 2025 proběhl Welcome day pro postdoktorandy. Účastníci byli seznámeni 

s možností vzdělávání v angličtině, mentoringu získali informace o 4EU+, podpoře 

univerzity v Open Science, dále činnostech SWC UK Point a ERC podpory. Další 

Welcome day proběhne v září 2025. 

- Běží přípravy na projekt Open Science 2.  

 

Prorektor Fontana 

- Žádost o změnu v projektu „Zelené dovednosti na UK“ byla předložena MŠMT ve verzi 

potvrzené KR ze dne 10. 2. 2025 (jednalo se o přesuny v rozpočtu). Podaná žádost byla 

v předloženém rozsahu schválena. V návaznosti na schválenou změnu byla dne 21. 2. 

2025 podána na MŠMT žádost o příspěvek na rok 2025. 

- Dne 19. 2. 2025 byla vyhlášena výzva k podání žádosti o poskytnutí příspěvku v rámci 

Fondu vzdělávací politiky na podporu navýšení kapacit vysokoškolského vzdělávání ve 

vybraných nelékařských zdravotnických studijních programech pro rok 2025. Termín 



podání je 21. 3. 2025. O této skutečnosti byli dne 21. 2. 2025 informování děkani všech 

lékařských fakult UK. Dne 4. 3. 2025 proběhlo jednání vedení UK, děkanů zapojených 

lékařských fakult, OPP RUK a OAS RUK a následně byla dne 6. 3. 2025 děkanům a 

projektovým útvarům zapojených lékařských fakult zaslána detailní informace 

k přípravě žádost. OPP RUK a OAS RUK v této věci spolupracuje na přípravě podkladů 

- Dne 28. 2. 2025 byla podána závěrečná zpráva v projektu NPO Transformace. 

- Dne 28. 2. 2025 byla podána průběžná zpráva o realizaci Programu na podporu 

strategického řízení vysokých škol (PPSŘ) za rok 2024. Rok 2025 je posledním rokem 

realizace PPSŘ, proto je nezbytně nutné řádně čerpat alokované prostředky, včetně 

dosud nespotřebovaných fondů z předchozích let. 

- V rámci vyhlášené výzvy OP Jak č. 02_24_038 Podpora občanského vzdělávání byly 

ze strany OPP RUK osloveny všechny fakulty a součásti za účelem zjištění zájmu o 

zapojení do výzvy. O zapojení projevily zájem HTF, PF, LFHK, PedF, FSV, FHS a 

některé součásti RUK. Dle podmínek výzvy může UK participovat pouze na dvou 

projektových žádostech, přičemž jeden projekt lze podat v pozici hlavního žadatele, a 

v jednom projektu může být UK zapojeno jako partner. Výzva obsahuje dvě povinně 

volitelné aktivity, z nichž žadatel může vybrat žádost o podporu právě jednu (buď 

aktivitu 3 nebo aktivitu 4), přičemž každý z projektů, do kterých ke zapojen stejný 

subjekt, musí být zaměřen na jinou povinně volitelnou aktivitu výzvy. Pokud by byl 

dosud nenahlášený zájem ze strany fakult/součástí, je nutné neprodleně kontaktovat 

OPP RUK. 

- Dne 28. 2. 2025 byly podány závěrečné zprávy dvou Podnětu z Fondu F, a to “Podpora 

excelence na veřejných školách“ a “Podpora mzdové koheze na veřejných školách“. 

Zprávy byly prostřednictvím OPP RUK zkompletovány a podány, obsahově byly 

dodány fakultami, příslušnými odbory RUK a panem kvestorem. 

- V rámci Programu na podporu rozvoje v oblasti vysokého školství (PPROVŠ) byly dne 

28. 2. 2025 podány celkem tři zprávy. První za jednoletý individuální projekt PPROVŠ 

a dále zprávy za dvouleté projekty PPROVŠ, jednak za projekt PPROVŠ – Strategie 

řízení lidských zdrojů a poté za projekt PPROVŠ – Příprava na implementaci reformy 

doktorského studia. 

- V souvislosti s vyhlášením výsledků výzvy MSCA-PF výjezdový postdoctoral 

fellowship na zahraniční instituci dne 10. 2. 2025 lze formou celouniverzitního projektu 

požádat MŠMT o financování tzv. “no money“ projektů. Jedná se o projekty, které 

naplnily tyto parametry: 1) projekt nebyl podpořen z programu Horizon Europe a 

zároveň 2) hodnocení je vyšší než 70 %. Žádost lze podávat do 4. běhu výzvy č. 

02_22_010 MSCA Fellowships CZ v rámci OP JAK, která je otevřena k podání žádostí 

od 3. 3. 2025. Podání žádostí se předpokládá v průběhu dubna 2025. OPP RUK oslovilo 

fakulty s žádostí o přípravu podkladů. 

- Proběhlo setkání zástupců projektů NPO Excelles. Projekty by měly být uzavřeny do 

15. 12. 2025.  

- Příprava projektu do výzvy OP JAK č. 02_24_037 Návraty. Bylo uskutečněno 

dotazníkové šetření provedené u cílové skupiny, šetření bylo vyhodnoceno a jeho 

výstupy byly diskutovány dne 27. 2. 2025 se zástupci projektových útvarů fakult a 6. 3. 

2025 na setkání odborného panelu rektorky k přípravě projektu (diskutovány byly i další 



podněty k přípravě žádosti vzešlé ze setkání s fakultami). Příprava žádosti probíhá 

v souladu s harmonogramem a požadavky výzvy. 

- Probíhá postupná implementace sytému pro správu nemovitostí a pasportizaci.  

 

Prorektorka Jourová 

- Probíhají schůzky s děkany a děkankami fakult, během nichž některé fakulty zmínily 

komplikace spojené s vízovou politikou států, která ztěžuje přijímaní studentů ze 

třetích zemí (například Indie). K tomuto proběhnou jednání s DZS, MZV a MV. 

- Dne 28. 4. 2025 přijede do Prahy komisařka Evropské komise pro rozšíření EU paní 

Marta Kos. Projevila zájem o setkání s vedením UK k námětu Univerzity Karlovy 

jako vhodné instituce pro vzdělávání lidí z kandidátských zemí v oblasti EU, práva EU 

a některých sektorových politik. Zároveň má zájem o přednášku a diskusi se studenty. 

Oborově by to pravděpodobně spadalo pod Fakultu sociálních věd. 

 

Prorektorka Martínková 

- Od 1. 3. platí novela zákona o vysokých školách. K tomuto probíhá aktivní komunikace 

se studijními proděkany a proděkankami. Nyní je zásadní nastavit správná poučení 

v rozhodnutích - zkracuje se odvolací lhůta z 30 dní na 15 dní. Dále upozorňujeme, že 

studenti, kteří začali od 1. 3. 2025 studovat v rámci DSP II, již nebudou mít státní 

doktorskou zkoušku jako součást ISP. Proděkanky a proděkani jsou poučeni, jak 

vypnout automatické vyplňování státní doktorské zkoušky u nově získaných ISP. 

- S ohledem s 6. novelou Stipendijního řádu z července 2024 platí od 1. 3. 2025 nová, 

vyšší minimální výše doktorandského stipendia a to 12 500 Kč (dříve 10 500 Kč). Pro 

akademický rok 2024/2025 byl fakultám na SherePointu OSZS RUK k dispozici vzor 

přiznání stipendia, který změnu výše doktorandského stipendia v průběhu AR 

zpracovával. Při jeho použití je pouze třeba upravit vyplacenou částku. Pro případy, ve 

kterých byl použit jiný vzor a vydané rozhodnutí o přiznání stipendia nezohledňuje jeho 

zvýšení od března 2025, byl připraven rámcový vzor rozhodnutí o přiznání rozdílové 

částky. Ostatní vzory byly aktualizovány. Pokud došlo ke snížení doktorandského 

stipendia na základě hodnocení oborové rady, je doporučeno přiznat poměrnou část 

rozdílu. 

- Poděkování fakultám za elektronické zapisování na termíny promocí a imatrikulací na 

akademický rok 2025/2026.  

 

Prorektor Polák 

- Pozvánka na Kulatý stůl ke zpětné vazbě od studujících, který proběhne 23. 4. 2025 

v 15:30 v Modré posluchárně. Na programu kulatého stolu bude shrnutí uplynulého 

akademického roku, představení novinek včetně využití mobilních zařízení ke sběru 

zpětné vazby, sdílení dobré praxe, podněty a úkoly na další rok a diskuze. 

- Studijním proděkanům a proděkankám byla sdílena výzva nominaci fakultního 

koordinátora mezinárodních společných studijních programů v rámci nově vznikající 

sítě, jejímž cílem je podpořit rozvoj společných studijních programů na UK. 

V závislosti na kapacitě a potřebách každé fakulty může být koordinátorem jmenován 



akademický nebo administrativní pracovník, případně i stávající referent pro studium 

cotutelle.  

 

Prorektorka Voldřichová – Beránková 

- Poprvé v historii se fakulty UK přiblížily limitu žádostí na projekty ERASMUS + KA 

220 Kooperativní partnerství. Je to skvělá zpráva z hlediska naší narůstající projektové 

aktivity, ale zároveň to znamená, že OZV RUK bude v budoucnu s fakultami ve větším 

předstihu konzultovat celou strategii. Do limitu se počítají jak podávané projekty UK, 

tak ty, kde UK figuruje jako partnerská instituce. 

- Zaměstnanecká Erasmus+ mobilita (akademické i THP výjezdy) pro druhé čtvrtletí roku 

2025: Bylo podáno více žádostí, především THP, než bylo realizováno mobilit za celý 

uplynulý akademický rok. Budeme s fakultami strategicky pracovat na nastavení kritérií 

výběru, tak aby fakulty mohly uplatnit vnitřní prioritizace v souladu se strategií 

internacionalizace, a tak abychom jako celek byli v souladu s podmínkami 

poskytovatele grantu (Evropská komise, DZS), který podporuje vyvážený poměr mezi 

výjezdy akademiků a THP. 

 

Prorektor Skopal 

- 3. 3. 2055 vyšlo v platnost OR ke studentským emailům.  

 

Prorektor Vlach 

- Do finále se blíží příprava Univerzitního claimu. Soutěž proběhla na jaře 2024 (s 

uzávěrkou v květnu 2024). Celkem bylo shromážděno na 100 návrhů v českém jazyce 

a více něž 80 návrhů v anglickém jazyce, z nichž bylo v obou jazykových mutacích 

vybráno 60 k dalšímu zpracování. Na základě hlasování KaPR a KR (15. 7. 2024) bylo 

5 českých a 5 anglických claimů doporučeno k dalšímu zpracování, následně proběhla 

analýza užití vybraných claimů, rešerše Úřadu průmyslového vlastnictví ČR a také 

jejich copywritingové zhodnocení, na tomto základě doporučilo KR dne 19. 8. 2024 

pokračovat dále. Po revizích ve spolupráci s Úřadem průmyslového vlastnictví byly 

zaregistrovány 3 claimy. Dalším krokem bude vyhlášení výsledků včetně ocenění 

autora/autorky vítězného claimu (a i autorů/autorek dalších 2 claimů) a vhodné 

představení finálního claimu akademické i širší veřejnosti. 

- Na fakulty a součásti, které zakládají účty na sociální sítí Bluesky byl zaslán manuál na 

sjednocené založení sítě. Velké poděkování za spolupráci. 

- Je před podpisem memoranda s Ministerstvem dopravy o vzájemné podpoře a 

spolupráci v oblasti popularizace a propagace aktivit a vzdělávání týkajících se 

„vesmíru“, zejména v souvislosti s aktivitami s vizí a cíli národního projektu Česká 

cesta do vesmíru. 

- Byl potvrzen termín akce Na Karlovku 2025. Akce Na Karlovku se bude konat 22. 11. 

2025 na Právnické fakultě. 

- Krizové řešení webu cuni.cz je v běhu. Do cca konce května by měla bát hotová 

centrální část. 



- V přípravě je nová výzva UKa aneb když studenti propagují UK. Ideový záměr – krátká 

popularizační videa propagující Univerzitu Karlovu pro budoucí studující. Detailnější 

popis je v přípravě. 

- Poděkování za nominace na Cenu Miloslava Petruska za propagaci a reprezentaci. Sešlo 

se rekordních 15 nominací. Právě běží hodnocení, výsledky budou cca do 18. 3. 2025. 

Slavnostní předání ceny proběhne na oslavách UK dne 7. 4. 2025. 

- Proběhla registrace univerzitního rastru (pozadí pečeti UK) jednotného propagačního 

vizuálního stylu na Úřadu průmyslového vlastnictví. 

 

Členka kolegia rektorky Henebergová 

- Ve dnech 25. – 26. 2. 2025 proběhla návštěva zástupkyň Norwegian Centre for Violence 

and Traumatic Stress. Tématem byla systematická péče po traumatu. Vědecká studie 

poskytuje poznatky o dopadu mimořádné události a potřebách podpory zasažených 

proaktivně a dlouhodobě. Zájem o akce byl i ze strany MŠMT a MV a zahraničních 

ambasád. Připravujeme follow-up materiál k nejdůležitějším opatřením po traumatu. 

- Dne 23. 4. 2025 proběhne celouniverzitní komunitní oslava Den země. Oslavu 

připravuje Dobrovolnické centrum ve spolupráci se studentským spolkem FSH 

Pučmeloud. Budou se stavět hmyzí hotely v zahradě budovy FHS. Program doplní 

popularizační přednáška. 

- UK se zapojuje do výzvy Do práce na kole, která podporuje udržitelnou mobilitu, zdraví 

a týmovou spolupráci. Cílem 2 - 5člených týmů je během května využívat kola, 

koloběžky či chůzi a urazit společně co nejvyšší počet kilometrů. Prvním 17 

registrovaným týmům bude uhrazeno startovné. Tématem letošní výzvy je Cesta 

k rovnováze jakožto spojení pracovního života, zdravého životního stylu a udržitelných 

měst. 

 

Členka kolegia rektorky Rovná 

- Ve dnech 26. -27. 2. 2025 proběhlo v Bruselu setkání rektorů a koordinátorů všech 65 

Evropských univerzitních aliancí se zástupci Evropské komise a členských zemí. ČR se 

svými 11 Aliancemi patří k počtu univerzit v zemi k nejúspěšnějším v EU. Na setkání 

byly prezentovány výsledky práce Aliancí v inovacích (vzdělávání – příklad vytváření 

European Degree, ve vědě, inovacích a v 3. roli ve společnosti). Rovněž byla 

zdůrazněna jejich nezpochybnitelná role v budoucnosti. Komisařka Roxana Minzatu i 

Enrico Letta potvrdili. V přípravě je vypsání nových grantů. Důležité je, jak bude 

strukturován nový rozpočet po roce 2028. 

- 5. 3. 2025 se na UK konal Day 4EU+ at Charles University, Growing Together. 

Dopolední setkání ve Vlasteneckém sále navštívilo 70 kolegů, 30 bylo online. Bilance 

úspěchů ve vytváření důvěry, společných studijních programů, nabízených kurzů, 

projekt na BIPs, vědeckých týmů, společných publikací, podpoře společné vědy i 3. role 

ve společnosti na všech úrovních, příprava podpisu smlouvy mezi 4EU+ (Flagship 1) a 

WHO. Odpolední program byl rozdělen do 3 panelů – administrativní, zapojení studentů 

a setkání s Flagships a zástupci Akademické rady 4EU+. 

- 11. 3. 2025 se sejde Rada 4EU+ k evaluaci dalšího kola projektů minigrantů a 

studentských minigrantů. Po odsouhlasení KR bude 17. 3. 2025 vyhlášeno. 



- Nová výzva na Visiting Professorship bude vyhlášena příští týden. 

 

Kvestor Maňásek 

- Aktuálně se zpracovává 6 žádostí podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 

k informacím, které se týkají mezd kolegií. Odpovědi na ně budou poskytovány 

postupně mezi 10. 3. 2025 a 17. 3. 2025. Z toho 3 se dotazují i mzdy kolegií děkanů. 

Jedna z nich je od Hlídače státu, z.ú. a týká se všech fakult. Zbývající dvě žádosti 

týkající se fakult jsou od Mgr. Karolíny Dvořákové – jedna se dotazuje na mzdy na 11 

fakultách (2.LF, 3.LF, LFP, LFHK, FaF, FF, KTF, PřF, FSV, FHS a PedF), druhá na 

dvou fakultách (MFF a 1.LF). Na dotazy bude odpovězeno z RUK, na základě dat ze 

mzdového systému UK zpracovaných dle jednotné metodiky. 

 

Závěr: Přednesená sdělení členů kolegia rektora vzalo RKR na vědomí. 

 

3. Zpráva o přijímacím řízení ke studiu na fakultách Univerzity Karlovy pro 

akademický rok 2024/2025 

(prorektorka Martínková) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena Zpráva o přijímacím řízení ke studiu na 

fakultách Univerzity Karlovy pro akademický rok 2024/2025.  

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo se souhlasem daný materiál. 

 

4. Revize vnitřních předpisů UK: Studijní a zkušební řád 

(prorektorka Martínková) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Revize vnitřních předpisů UK: Studijní 

a zkušební řád. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo předložený materiál a schvaluje navržený 

postup. 

 
5. Revize vnitřních předpisů: Statut UK 

      (kancléřka Štanclová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Revize vnitřních předpisů: Statut UK. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál na vědomí. 

 

6. Sebeevaulační zpráva v modulu 4 a 5 (národní hodnocení podle Metodiky hodnocení 

výzkumných organizací v segmentu vysokých škol 2025+) 

      (prorektor Krištoufek) 

 



Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen návrh textu Sebeevaulační zprávy pro moduly 4 a 

5 (národní hodnocení podle Metodiky hodnocení výzkumných organizací v segmentu vysokých 

škol 2025+). 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo text Sebeevaulační zprávy v modulech 4 a 5. 

Po doplnění chybějících údajů bude zpráva předložena na Vědeckou radu dne 27. 3. 2025 

 

7. Závěrečná zpráva z oblastí výkonu činností univerzitní ombudsmanky a tzv. 

kontaktních osob (ombudsosob) na fakultách a součástech UK za rok 2024 

    (kancléřka Štanclová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byla předložena Závěrečná zpráva z oblasti výkonu činnosti 

univerzitní ombudsmanky a tzv. kontaktních osob (ombudsosob) na fakultách a součástech UK 

za rok 2024. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál na vědomí. 

 

8. Příprava plánu kampaně prevence nevhodného chování na Univerzitě Karlově 

(kancléřka Štanclová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Příprava plánu kampaně prevence 

nevhodného chování na Univerzitě Karlově. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere daný materiál na vědomí. 

 

9. Vyhodnocení Akčního plánu strategie rozvoje lidských zdrojů ve výzkumu (HRS4R) 

Univerzity Karlovy pro rok 2024 

(prorektorka Jourová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky bylo předloženo vyhodnocení Akčního plánu strategie rozvoje 

lidských zdrojů ve výzkumu (HRS4R) Univerzity Karlovy pro rok 2024.  

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo vyhodnocení Akčního plánu strategie rozvoje 

lidských zdrojů ve výzkumu (HRS4R) Univerzity Karlovy za rok 2024 a ukládá předložit 

materiál k projednání Akademického senátu UK. 

 

10. Návrh Akčního plánu strategie rozvoje lidských zdrojů ve výzkumu (HRS4R) 

Univerzity Karlovy pro rok 2025 

(prorektorka Jourová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen Návrh Akčního plánu strategie rozvoje lidských 

zdrojů ve výzkumu (HRS4R) Univerzity Karlovy pro rok 2025. 

 



Závěr: Rozšířené kolegium rektorky projednalo Návrh Akčního plánu strategie rozvoje 

lidských zdrojů ve výzkumu (HRS4R) Univerzity Karlovy pro rok 2025 a ukládá předložit 

materiál k projednání Akademickému senátu UK. 

 

11. Doporučení vedení Univerzity Karlovy k bezpečnému užívání nástrojů generativní 

umělé inteligence 

(člen kolegia rektorky Hurný) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Doporučení vedení Univerzity Karlovy 

k bezpečnému užívání nástrojů generativní umělé inteligence. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere materiál na vědomí 

 

12. Stav naplňování Plánu rovných příležitostí UK za rok 2024 a za celé období 2022-

2024 

(členka kolegia rektorky Henebergová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Stav naplňování Plánu rovných 

příležitostí UK za rok 2024 a za celé období 2022–2024. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere předložený materiál na vědomí. 

 

13. Stav naplňování Akčního plánu implementace Strategie udržitelného rozvoje UK: 

Na cestě k udržitelnosti 2030 v letech 2023-2024 

(členka kolegia rektorky Henebergová) 

 

Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Stav naplňování Akčního plánu 

implementace Strategie udržitelného rozvoje UK: Na cestě k udržitelnosti 2030 v letech 2023-

2024. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere předložený materiál na vědomí. 

 

14. Opatření rektora „Pravidla pro poskytnutí prostředků prostřednictvím nástroje 

vnitro-univerzitní finanční spolupráce“ a Opatření rektora „Pravidla pro poskytnutí 

prostředků z fondu mimořádné pomoci na investiční rozvoj fakult a dalších součástí 

Univerzity Karlovy“ 

(kvestor Maňásek) 

 

15. Rozšířenému kolegiu rektorky byl předložen materiál Opatření rektora „Pravidla pro 

poskytnutí prostředků prostřednictvím nástroje vnitro-univerzitní finanční spolupráce“ a 

Opatření rektora „Pravidla pro poskytnutí prostředků z fondu mimořádné pomoci na 

investiční rozvoj fakult a dalších součástí Univerzity Karlovy“ 

 



Závěr: Rozšířenému kolegiu rektorky projednalo předložený materiál a souhlasí 

s předložením Opatření rektora „Pravidla pro poskytnutí prostředků prostřednictvím nástroje 

vnitro-univerzitní finanční spolupráce“ a Opatření rektora „Pravidla pro poskytnutí prostředků 

z fondu mimořádné pomoci na investiční rozvoj fakult a dalších součástí Univerzity Karlovy“ 

k vyjádření Akademickému senátu UK. 

 

16. Vnitrouniverzitní dohoda o společném postupu k dobudování Kampusu Univerzity 

Karlovy v Hradci Králové v rámci projektu MEPHARED 2 

(kvestor Maňásek) 

 

Rozšířenému kolegiu byl předložen materiál Vnitrouniverzitní dohoda o společném postupu 

k dobudování Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové v rámci projektu MEPHARED 

2. 

 

Závěr: Rozšířené kolegium rektorky bere předložený materiál na vědomí a souhlasí s 

předložením Vnitrouniverzitní dohody k projednání Akademickému senátu UK. 

 

Diskuze k dotazům dle zákona č. 106/1999 Sb. 

 

Zapsala: Markéta Beranová 

Schválila: prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., rektorka  

Příští rozšířené kolegium rektorky se bude konat 10. – 11. 4 2025 a bude výjezdní. 

 


